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Enhetsråd Bastuplan  20241015 

Närvarande: 7 anhöriga, 8 boende, teamledare Athina Karlberg, SSK Håkan Edler, 
kontaktpolitiker Sofia Frithioff, VC Natasa Brstina samt personal från Bastuplan  
 
 

• VC Natasa hälsar alla varmt välkomna samt informerar om rutin för enhetsråd och 

mötesagendan.  

• Håkan SSK presenterar sig och berättar kort om sitt arbetssätt. SSK Håkan informerar om att 

Bastuplan får en ny läkare från V.45. Tidigare har ronden varit på tisdagar men det kommer 

att ändras från v.45 till torsdagar. Någon anhörig tar upp frågan om läkartillgänglighet och att 

det varit svårt att få träffa läkare och få vissa intyg. VC informerar om att vi på Bastuplan har 

inte varit riktigt nöjda med läkartillgänglighet och detta kommer tas upp med Nygatans VC 

chef i samband med uppföljning av läkarsamverkansavtalet som är planerad i november.  

• Anhöriga undrar över om det finns hjärtstartare på Bastuplan. Detta finns inte. VC informerar 

om att personal kommer att gå HLR-utbildning under VT 2025. Idag har vi flera medarbetare 

som har gått HLR utbildning via sin USK-utbildning.  

• Sofia kontaktpolitiker presenterar sig och berättar kort om sin roll.  

• VC Natasa går igenom föregående protokoll.  

• Anhöriga och boende tycker ofta att grindarna står öppna. VC kommer att informera 

personal om vikten av att stänga grindarna. Om detta inte följs kommer skyltar att sättas 

upp. Anhöriga har tipsat om att byta ut grindarna mot automatiska grinddörrar. VC meddelar 

att hon varit i kontakt med Lejonfastigheter och att detta inte är aktuellt då det kan vara en 

skaderisk för boende som går ut och in genom grindarna själva. 

• Anhöriga får information från VC och TL om att boende på Bastuplan har hittat misstänkt 

drog utanför Bastuplan. Förslag är att ta bort sittplatserna utanför Bastuplan för att på sätt få 

bort ”hänget” som cirkulerar utanför Bastuplan stundtals. Upplevs vara mer rörelse på 

sommaren.  

• Anhöriga undrar om bredbandet på Bastuplan och om det finns i lägenheterna. För att få 

personlig inlogg ska Lejonfastigheter kontaktas. VC tittar vidare på det.  

• VC informerar om ombyggnationen som skall ske på Bastuplan fortfarande är oklart när de 

sätter igång med renoveringen. Hittills har det varit svårt att göra en bra ritning pga hur 

vinden ser ut idag. Idag saknar vi SSK expedition och allmän förvaring för verksamheten.  

• Matsituationen diskuteras. Boende och Anhöriga får information om att Bastuplan  ingår i ett 

måltidskoncept vilket innebär att alla inom Norlandia följer samma matmenyer som är gjorda 

utöver näringsinnehåll så att våra boende får tillräckligt med näringsämnen i sig. Vi förstås 

har möjlighet till en del justeringar beroende på de boendes ösnkemål. 
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• Boende på Bastuplan är delade kring vad för mat som de önskar få serverade på kvällarna. 

Vissa önskar lättare mat medan andra vill ha mer matig mat.  

• Boende önskar mer promenader och mer musik vid aktiviteter. Förslag är att köpa in karaoke 

med mikrofon för att ha som aktivitet. VC och Teamledare tittar på detta. Föreläsningar med 

Michael Vågsten är uppskattade. De boende gillar Bingo och detta är fortfarande mest 

omtyckta aktivitet. Lena från Hammarlychrehab och hennes torsdags gymnastik och 

sångstunder är mycket uppskattade av de boende. 

• Anhöriga undrar hur det ser ut om en brand uppstår. VC informerar om 

brandsäkerhetsarbete. Vi tänder inte värmeljus i verksamheten utan batteridrivna. Varje 

lägenhetsdörr är en brandklassad och ska skydda mot brand minst 30 minuter. Regelbundna 

brandkontroller görs på boendet. Personal får brandutbildning en gång per år. Anticimex och 

Presto kommer även ut för regelbundna brandkontroller.  

• VC informerar om att personal gå på mycket utbildningar just nu. Språkkurser och 

handledarutbildningar vilket uppskattas mycket av personalen och därför har vi haft lite fler 

vikarier under hösten.  

• Sofia kontaktpolitiker informerar om en del som händer i Linköping. Linköping har blivit 

Europas mest innovativa stad. Sofia berättar om Beata projektet samt hur det fungerar. Det 

diskuteras om att allt fler personer behöver hjälp och omsorg och allt färre som utbildar sig 

till USK-a så att olika digitala lösningar behöver hittas så att vården kan fungera. 

Äldrenämnden heter nu Vård- och äldreomsorgsnämnden. 

• VC tackar till anhöriga, boende och kontaktpolitiker för deltagandet, synpunkter och idéer 

och mötet avslutas med en gemensam middag.  

 

Vid pennan: TL Athina Karlberg och VC Natasa Brstina 

Justerare: Sofia Frithioff 

 

 

 

 

 

 

 

 


